
                                                                                                                                                                                

 

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 10-09-2024 kl. 17:00 i Klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Henrik Hansen, og Nils Rohde og Erland Kongsdal 

Pedersen 

Afbud: Winie Hillemann 

Gæst: Mette Schjønning 

Referat: Erland Kongsdal Pedersen 

 

REFERAT: 

1.  Generel info v/ Formanden. 
Der er afholdt baneudvalgsmøde. 
Kommunens pligt for vedligeholdelse af Pøleå. Ole N. spørger til opstart på arbejdet. 
Der arbejdes med dræn for at gøre banen mere spilbar året rundt.  
Et ønske om et tørkloset ved hul 16. 
Broen ved hul 11 er rådden og et overslag på renovering tages med på førstkommende møde med baneejer. 
Boldmaskine aftale tages ligeledes med på mødet med baneejer. 
Den udvendige vedligeholdelse af bygninger nærmer sig slutningen og der mangler kun båse på 
drivingrangen. 
HH laver oplæg til baneudvalget vedr. mere åben adskillelse mellem båsene på driving range. 
Der vil blive efter sået ved områder med blomster. 
 
2. Opfølgning på referat fra sidste møde. 
Vi har modtaget svar fra beredskabet vedr. adgangsveje til golfbanen. NR/MS koordinerer deres ønsker. 
Nye skilte på par 3 banen er opsat ved teestederne. 
 
3. Status Økonomi. 
JN gennemgik årets regnskab ind til dato. 
Medlemskontingent ser fint ud, mens greenfee halter lidt. 
Vi forventer at lande et årsresultat tæt på budgettet. 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
Nyhedsbrev udsendes i denne uge. 
Forespørgsel fra Gribskov Netavis om markedsføring. EKP beder om et tilbud. 
 
5. Administration og sekretariat. 
Vi er pt. 823 aktive medlemmer. 
 
6. Orientering fra/om udvalg. 
Klubmestre er kåret. Forslag om pokaler næste år blev drøftet og overvejes. NR. 



Et seniorhold i Danmarksturneringen 2025 kan være en mulighed. Holdkaptajn har meldt sig. 
Vi gav ok til en simulatorturnering. 
Ungdomsholdet er nu i 1. division. Ny sponsor søges til poloer og bolde. 
HH afholder møde med Jonas Meyer fra DGU omkring rekruttering af unge til klubben. 
Simulatortræning for helt nye unge ønskes. JN/HH. 
 
7. Årshjul – ad hoc emner. 
NR/EKP har lavet foreløbigt forslag til jubilæumsåret i 2025. Et udvalg er nedsat med NR/EKP/KB/MS. 
Vi arbejder på navneskift af golfklubben. Baneejer informeres. Udvalg nedsat NR/KB/JN/MS. 
Det sædvanlige formandsmøde afholdes i november i forlængelse af bestyrelsesmødet. 
Der er kommet ønsker om flere bagrum. Baneudvalget må prøve at finde en løsning. KB/MS. 
Arrangementet med spil og frokost for de frivillige finder sted 28. september. 
Sponsorarrangement finder sted 27. september. Indbydelser er udsendt. 
 
8. Eventuelt. 
Skema for gunstarter forefindes. Tider skal frigives snarest muligt. NR. 
Service på simulatorer onsdag den 11. september fra kl. 10 – 12. JS. 
Spejle på drivingrange udskiftes. JS. 
3 start ure er modtaget og opsættes. JN/JS. 
Der er udhængende grene ved flere teesteder. NR kontakter Ole N. 
 
Næste bestyrelsesmøde tirsdag d. 8. oktober 2024 kl. 17:00  


